
Referat 23. februar 2023 

 

 

Hermed et kort referat fra vores besøg på TV-Syd. Referatet er ud fra min hukommelse, så fakta skal tages 

med forbehold. 

Vi blev taget imod af Kirsten, som meget levende fortalte om TV-Syd historie og nuværende situation. 

Startede for godt 40 år siden på Elvej i Kolding. Flyttede for 10 – 12 år siden til nuværende adresse i Media 

Park. Der er ansat ca. 70 medarbejdere samt 10 – 15 freelancere. Har et budget på ca. 63 mio. licenskroner. 

De producerer daglige nyheder dækkende et geografisk område fra Horsens til Esbjerg og langs den tyske 

grænse. Vi så dagens lange nyhedsindslag og fik efterfølgende lejlighed til at tale med studieværten. 

Herefter rundvisning i studiet, kontrolrummet, redaktionen og sidst vognparken. 

Vi blev opfordret til at melde os ind i TV-Syds støtteforening. 

Alt i alt en meget spændende og informativ aften. 

Flere havde stillet bil til rådighed for fælleskørsel. Jeg foreslår at disse refunderes med statens laveste 

satser, som aktuelt er kr. 2,17 pr. kørt km. Og at disse refunderes af Fredes kasse. Aflever en seddel med 

angivelse af antal kørte kilometer X kr. 2,17 – og afrund det til nærmeste beløb deleligt med 10. Lad os lige 

vende det på næste klubmøde, om det er standarden, når vi fremadrettet arrangerer fælleskørsel. 
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